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Vraag om uitleg van mevrouw Els Rochette aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: Maatregelen van de VGC ter ondersteuning van dak- en thuislozen in het 

Brussels Hoofdstedelijk Gewest 

___________________________________________________________________________ 

 

Het aantal dak- en thuislozen in Brussel blijft stijgen. De hulpvoorzieningen lijken niet 

evenredig te volgen. Er zijn dringend bijkomende maatregelen nodig om deze mensen op te 

vangen en ondersteunen. Het vraagt om aandacht en actie vanuit elk bevoegdheidsniveau.  

 

Mensen zijn gedwongen om op straat te slapen, gebruiken openbaar drugs en er zijn dagelijks 

incidenten. Deze problematieken doen zich niet alleen voor in het Zuidstation, ook andere 

stations en openbare ruimten blijven niet gespaard. 

 

Er zijn problemen met de veiligheid. Maar een drugsverslaving en op straat moeten slapen zijn 

in eerste plaats een gezondheidsprobleem. Drugsverslaafden hebben begeleiding nodig om van 

de drugs af te geraken. Dak- en thuislozen hebben een dak boven hun hoofd nodig. Het gaat 

hier om mannen, vrouwen en een alarmerend hoog aantal minderjarigen. 

 

Zodus moeten hulporganisaties die dak-, thuislozen en drugsverslaafden begeleiden 

ondersteund en versterkt worden. Op dat vlak heeft de Vlaamse Gemeenschapscommissie 

verschillende bevoegdheden. Het is belangrijk dat zij die laat gelden. 

 

Er wordt reeds samengewerkt met tal van organisaties, waaronder het Onthaalhuis Albatros, 

begeleid zelfstandige woonprojecten zoals de Schutting en Puerto en dagcentra zoals HOBO en 

Chez Nous/Bij ons. U heeft gezorgd voor een indexering van de steun voor de werking van die 

organisaties. Goed nieuws, maar zoals u in de plenaire vergadering van 20 september ook zelf 

beaamde: genoeg zal het waarschijnlijk niet zijn. Er moet dus overal een tandje bij worden 

gestoken. 

 

Tot slot ben ik benieuwd naar uw betrokkenheid bij het recent goedgekeurde Nationaal 

Crisisplan voor het Zuidstation. Luik 2 van dat plan omvat onder andere de aanpak van de 

socio-sanitaire problemen. Het wordt gecoördineerd door Sophie Lavaux, de Hoge Ambtenaar 

van Brussel en tevens directrice bij Safe.brussels.  

 

Ik stel u daarom volgende vragen: 

 

1) Hebt u contact gehad met de sector met betrekking tot de problematieken rondom dak- 

en thuislozen en het openbaar druggebruik in Brussel? 

2) Wat waren de bevindingen van dat contact, welke signalen heeft u opgevangen uit de 

sector en wat zijn hun grootste noden? 

3) Overweegt de VGC extra steun te bieden aan organisaties die werken met dak- en 

thuislozen, gezien de urgentie van de situatie en de groeiende behoeften van deze kwetsbare 

groep? Zo ja, aan welke organisaties en wat bedraagt die steun? 

4) Bent u als Collegelid van de VGC betrokken bij het Nationaal Crisisplan dat is uitgerold 

voor het Zuidstation? 



5) Welke organisaties die door de VGC ondersteund worden, zijn betrokken bij de 

uitvoering van het Nationaal Crisisplan, met name in luik 2 dat wordt geleid door Hoge 

Ambtenaar mevrouw Lavaux? 

6) Hoe wordt verder samengewerkt met andere beleidsniveaus om een gecoördineerde 

aanpak van dak- en thuisloosheid te waarborgen? Zijn er lopende projecten en/of samenkomsten 

waar u meer kan over vertellen? 

7) Bruss’Help stelt binnenkort haar masterplan tegen dak- en thuisloosheid voor. Op welke 

manier was u als bevoegd collegelid betrokken bij het tot stand komen van dat plan? 


